
Protokoll från Glömsta Fastighetsägareförenings ordinarie 
föreningsstämma den 20 april 2009.

1. Val av ordförande vid stämman och anmälan av stämmoordförandens val av 
protokollförare
Gudmund Rosenqvist valdes till stämmans ordförande.
Lars Wahlström anmäldes av ordföranden till stämmans protokollförare.

2. Godkännande av röstlängd
En röstlängd cirkulerade för påskrift. Totalt antal röstberättigade medlemmar var 
10 stycken. Stämman godkände röstlängden.

3. Val av en eller två justeringsmän
Torbjörn Sahlman och Hans Duda valdes till att justera protokollet.

4. Frågan om stämman blivit utlyst i behörig ordning
Stämman ansåg att kallelse till mötet behörigen skett.

5. Fastställande av dagordning
Dagordningen godkändes av mötet.

6. Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelse 
Verksamhetsberättelsen för år 2008 var bifogad kallelsen till stämman. Den godkändes 
av mötet och lades till handlingarna.
Revisionsberättelsen för verksamhetsåret 2008 var bifogad kallelsen till stämman. Den 
godkändes av mötet och lades till handlingarna.

7. Beslut om fastställande av resultaträkningen och balansräkningen samt om hur 
vinsten eller förlusten enligt den fastställda balansräkningen ska disponeras
Resultat- och balansräkningen för 2008 var bifogad kallelsen till mötet. 
Resultaträkningen godkändes av mötet.

8. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av stämman för det gångna året.

9. Frågan om arvoden till styrelseledamöterna och revisorer
Föreningens kassör Lars Johansson redogjorde för budgeterade arvoden för år 2009 
vilket innebär oförändrade arvoden jämfört med tidigare år. Arvodena uppgår till 
980 kr per styrelseledamot samt 200+400 kr för revisorerna. Stämman godkände det 
förelagda förslaget till arvoden.

10. Medlemsavgift för kommande verksamhetsår
Styrelsens förslag på oförändrad medlemsavgift på 200 kr för år 2009 godkändes av 
stämman.
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11. Beslut om antalet styrelseledamöter och styrelsesuppleanter som ska väljas
Styrelsens förslag på 5 ordinarie ledamöter och 2 suppleanter godkändes av stämman.

12. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter
a) Val av tre styrelseledamöter på två år
Stämman godkände omval av Lars Johansson, Peter Kente och Lars Wahlström.
(Kvarstår 1 år Gudmund Rosenqvist och Lars-Olov Börjesson.)
b) Val av en styrelsesuppleant på ett år
Stämman godkände omval av Linda Saltin och Bo Hammarström.

13. Val av revisorer och eventuella revisorssuppleanter
a) Val av en ordinarie revisor på ett år
Stämman godkände omval av Michael Lundström.
(Kvarstår 1 år Johan Rosén)
b) Val av en revisorsuppleant på ett år
Stämman godkände omval av Mikael Sjögren.

14. Val av valberedning
Stämman godkände omval av Mikael Jönsson och Eva Svensson till valberedning.

15. Val av stugfogde 
Stämman godkände omval av Mikael Sjögren som stugfogde.

16. Övriga ärenden som ska tas upp på föreningsstämman enligt lag eller 
föreningens stadgar
Inga övriga ärenden enligt denna punkt fanns att behandla på stämman.

17. Övriga frågor
Parkeringen vid Gömmarbryggan: Missnöje framfördes att parkeringen vid 
Gömmarbryggan blivit obrukbar på grund av att att ett dike grävts framför parkeringen 
i samband med höstens dikesröjning. Detta har styrelsen påtalat för Glömsta 
Samfällighetsförening och begärt att parkeringen återställs.
Båthantering vid Gömmarbryggan: Styrelsen fick i uppdrag att ta fram förslag på hur 
man skulle kunna förenkla upptagning och iläggning av båtarna vid bryggan. Vidare 
skall båtplatsägarna tillfrågas hur man ställer sig till vinteruppläggning av båtar på 
land vid bryggan.
Bredband via fiber: Då intresset för bredbandsanslutning via fiber inom området inte 
var tillräckligt stort så var det inte ekonomiskt försvarbart för närvarande att gå vidare 
med detta.
Återvinningsstationen vid Gustav Adolfsvägen/Sibyllavägen: Synpunkter framfördes 
på att det är skräpigt kring återvinningsstationen samt att behållarna ej töms när de är 
fulla. Då området ej är avskärmat med plank blåser sopor in på angränsande 
fastigheter.
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Peter Kente meddelade att det är ett utbrett missnöje bland flera fastighetsägare-
föreningar i Huddinge när det gäller regler för sopsortering och miljön kring åter-
vinningsstationerna. Representanter från vår förening kommer att delta möten som 
Snättringe Fastighetsägareförening har tagit initiativ till där ansvariga från kommunen 
och SRV har kallats för att stå till svars.
Trafiken på Gustav Adolfsvägen: Styrelsen fick i uppdrag att ånyo tillskriva berörda 
myndigheter för att få till fartdämpande åtgärder för trafiken på Gustav Adolfsvägen. 
Detta är särskilt viktigt då skolbussen lämnar och hämtar upp barn utefter denna väg.

18. Avslutning
Mötesordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade stämman avslutat. 

   
Vid protokollet, Mötesordförande,

.............................................. ...............................................
Lars Wahlström Gudmund Rosenqvist

Justeras, 

.............................................. ..............................................
Torbjörn Sahlman Hans Duda
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